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Abstract (en)
[origin: CN109989226A] The invention relates to a large domestic appliance (100) having an appliance door (115) for closing an appliance opening
(113) of the large domestic appliance (100), a lighting surface (125) for lighting an exterior space (127) of the large household appliance (100), and
a control device (135) for controlling the lighting surface (125). The illumination surface (125) at least partially covers a door outer side (129) of the
appliance door (115) facing the outer space (127) of the household large appliance (100). The lighting surface (125) has a bearing surface (131)
which at least partially covers the door outer side (129). A plurality of light-emitting elements (133, 133-1, 133-2, 133-3) are arranged on the carrier
surface (131). The control device (135) is designed to control the light-emitting elements (133, 133-1, 133-2, 133-3) to emit light in order to generate
a light pattern (155) on the illumination surface (125).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Haushaltsgroßgerät (100) mit einer Gerätetür (115) zum Verschließen einer Geräteöffnung (113) des
Haushaltsgroßgeräts (100), einer Beleuchtungsfläche (125) zum Beleuchten eines Außenraums (127) des Haushaltsgroßgeräts (100) und
einer Steuerung (135) zum Steuern der Beleuchtungsfläche (125). Die Beleuchtungsfläche (125) bedeckt eine dem Außenraum (127) des
Haushaltsgroßgeräts (100) zugewandte Türaußenseite (129) der Gerätetür (115) zumindest abschnittsweise, wobei die Beleuchtungsfläche (125)
eine Trägerfläche (131) aufweist, welche die Türaußenseite (129) zumindest abschnittsweise bedeckt, und wobei auf der Trägerfläche (131) eine
Vielzahl von Leuchtelementen (133, 133-1, 133-2, 133-3) angeordnet ist. Die Steuerung (135) ist ausgebildet, die Leuchtelemente (133, 133-1,
133-2, 133-3) zum Emittieren von Licht anzusteuern, um auf der Beleuchtungsfläche (125) ein Lichtmuster (155) zu erzeugen.
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